

Archived: August 2, 2019 3:15:43 PM

From: Grassy Mountain (CEAA/ACEE)

Sent: Fri, 2 Aug 2019 14:08:12

To: Grassy Mountain (CEAA/ACEE)

Subject: Update regarding the Grassy Mountain Coal Project / Mise à jour concernant le projet de mine de charbon Grassy Mountain

Sensitivity: Normal

(Le français suit)

Dear Participants,

The Joint Review Panel for the proposed Grassy Mountain Coal Project (the Project) has completed the review of the information submitted by Benga Mining Limited (the proponent) on July 12, 2019, in response to the Joint Review Panel's 81 information requests issued between March 21 and May 14, 2019.

The Joint Review Panel is of the opinion that some of the requested information has not been provided by Benga at this time. In addition, there are a number of editorial and formatting changes required for the documents to be acceptable for posting to the public registry for the Project. The Panel issued [a letter](#) to the proponent on August 2, 2019 (CEAR #228) outlining the information that is still required and requested that the proponent provide a timeline for the submission of the completed information by August 12, 2019.

Next steps in the environmental assessment

The [Joint Review Panel Agreement](#) outlines the Terms of Reference and the steps for the environmental assessment process (CEAR #80). The Joint Review Panel is currently proceeding with Stage 1 - Review of the Environmental Impact Assessment (EIA) Report and Supplemental Information.

The Joint Review Panel previously determined that additional information is required to complete the EIA and in order to meet the requirements outlined in the Joint Review Panel Agreement for the Project and the Panel's Terms of Reference, before proceeding to a hearing. The Joint Review Panel received additional information from the proponent on July 12, 2019, in response to its 81 information requests. The Joint Review Panel reviewed this information and notified the proponent of the required information on August 2, 2019. The Joint Review Panel awaits submission of a completed version of Addendum 10 addressing identified deficiencies before posting to the public registry for the Project.

The Joint Review Panel has not yet determined the sufficiency and technical merit of any information contained in Addendum 10. Once the requested information is provided by Benga and posted to the registry, the Joint Review Panel will provide a 45-day opportunity for the public review of, and comment on, the additional information in both Addenda 9 and 10. The Joint Review Panel will not make a determination on sufficiency until after it receives a completed version of Addendum 10 addressing identified deficiencies, and the public has an opportunity to review and comment on the additional information in both Addenda 9 and 10.

Participants are encouraged to check [the registry](#) regularly to review documents related to the environmental assessment of the Project by the Joint Review Panel. An [information summary sheet](#) is available which provides internet links to the main documents associated with the environmental assessment (CEAR #97).

You are receiving this message as a member of the distribution list for the environmental assessment of the Project. If you would prefer not to receive emails regarding this environmental assessment, please send a message to CEAA.GrassyMountain.ACEE@canada.ca.

Sincerely,

Panel Secretariat
Grassy Mountain Coal Project
Canadian Environmental Assessment Agency
22nd Floor, 160 Elgin St. Ottawa ON K1A 0H3
Telephone (Toll-free): 1-866-582-1884
CEAA.GrassyMountain.ACEE@canada.ca

Chers participants,

La commission d'examen conjoint du projet de mine de charbon Grassy Mountain (le projet) a complété la révision des renseignements reçus le 12 juillet 2019 de Benga Mining Limited (le promoteur) en réponse aux 81 demandes envoyées à Benga entre le 21 mars et le 14 mai 2019.

La commission est d'avis que certains renseignements demandés n'ont pas été fournis par Benga à ce jour. De plus, des modifications d'ordre rédactionnel sont jugées nécessaires afin que les renseignements soient affichés au Registre du projet. Dans [une lettre](#) envoyée au promoteur le 2 août 2019 (RCEE #228), la commission a identifié les exigences devant être respectées et demande qu'une échéance soit fournie d'ici le 12 août 2019 concernant la date anticipée de la soumission de l'intégralité des renseignements.

Étapes suivantes pour l'évaluation environnementale

L'[entente relative à la constitution d'une commission d'examen conjoint](#) décrit le mandat de la commission et les étapes du processus d'évaluation environnementale (RCEE #80). La commission d'examen conjoint poursuit présentement à l'Étape 1 – Examen du rapport d'étude d'impact environnemental (EIE) et des renseignements supplémentaires.

La commission d'examen conjoint a déterminé que des renseignements supplémentaires étaient nécessaires pour compléter l'EIE, afin de respecter les exigences de l'entente concernant la constitution de la commission, ainsi qu'à son mandat, avant de procéder à une audience publique. Le 12 juillet 2019, la commission d'examen conjoint a reçu des renseignements supplémentaires de Benga Mining Limited (le promoteur) en réponse à ses 81 demandes. Suite à un examen de la recevabilité de ces renseignements, la commission d'examen conjoint a avisé le promoteur, en date du 2 août 2019, des exigences quant aux renseignements et modifications à compléter. La commission d'examen conjoint attend qu'une version conforme aux exigences et complète de l'Addenda 10 soit reçue, à la suite de quoi la soumission sera affichée au Registre.

La commission d'examen conjoint n'a pas pris de décision quant au caractère technique et suffisant de l'information contenue à l'Addenda 10. Lorsque Benga soumettra ces renseignements à nouveau et qu'ils seront disponibles au Registre, la commission d'examen conjoint annoncera une période de 45 jours pour l'examen et les commentaires du public au sujet des renseignements supplémentaires fournis aux addendas 9 et 10. La décision de la commission quant au caractère technique et suffisant de l'information ne sera prise que lorsque qu'elle recevra une version conforme aux exigences et complète de l'Addenda 10, et que le public ait eu la possibilité d'examiner et de commenter sur les renseignements supplémentaires fournis aux addendas 9 et 10.

Les participants sont invités à consulter [le registre](#) régulièrement pour les plus récents documents portant sur l'évaluation environnementale du projet par la commission. Une [fiche de renseignements](#) fournissant les liens Internet aux documents principaux liés à l'évaluation environnementale peut y être consultée (RCEE #97).

Vous recevez ce message en tant que membre de la liste de distribution pour l'évaluation environnementale du projet. Si vous préférez ne pas recevoir de messages concernant cette évaluation environnementale, prière d'envoyer un message à CEAA.GrassyMountain.ACEE@canada.ca.

Sincèrement,
Secrétariat de la commission

Projet de mine de charbon Grassy Mountain
Agence canadienne d'évaluation environnementale
22e étage, 160, rue Elgin, Ottawa ON K1A 0H3
Téléphone (sans frais): 1-866-582-1884
CEAA.GrassyMountain.ACEE@canada.ca